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§ 1  

Val av justerare 
-- -- 

Beslut  
Renée Solstad (S) utses att justera protokollet. 
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§ 2  

Information om patientnämndens verksamhet 
-- -- 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger informationen till handlingarna.  

Sammanfattning   
Urban Oskarsson, sektionschef patientnämndens kansli, berättar om patientnämndens 
verksamhet.  

Patientnämnden ska opartiskt utifrån synpunkter och klagomål stödja och hjälpa patienter. 
De ska bidra till kvalitetsutveckling, hög patientsäkerhet och till att verksamheterna inom 
hälso- och sjukvården anpassas efter patienternas behov och förutsättningar. 

Patientnämnden har avtal med kommunerna i länet gällande den kommunala hälso- och 
sjukvården.  

Patientnämnden ska: 

 Hjälpa patienten att få svar från vården 
 Informera och upplysa patienten om deras rättigheter 
 På ett tydligt sätt analysera patienternas synpunkter och se till att patienternas 

erfarenheter och synpunkter bidrar till utvecklingen av hälso- och sjukvården 
 Ha ökad samverkan med IVO – Inspektionen för vård och omsorg 

Det går att kontakta patientnämnden via brev, mejl, e-tjänst via 1177 och telefon. 
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§ 3  

Aktuellt från socialnämnden 
-- -- 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger informationen till handlingarna.  

Sammanfattning   
Malin Simonsson, socialt ansvarig samordnare vid socialförvaltningen, deltar vid punkten.  

Håkan Spärlin (C), ordförande i socialnämnden, berättar om rekrytering av ny socialchef och 
att det anställts ett antal enhetschefer den senaste tiden. 
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§ 4  

Frågor från pensionärsorganisationerna 
-- -- 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Sammanfattning   
SPF Seniorerna har lämnat in en fråga till Pensionärsrådet: 

”I december 2023 kunde vi läsa i media om de undersökningar som gjorts i    
äldreomsorgen/hemtjänsten i kommunen, både Socialstyrelsen och SPF:s Hemtjänstindex. 

Vad kan vara orsaken till de så olika slutresultaten? Vi önskar av socialchefen få en 
genomgång och redovisning av denna för oss så viktiga verksamhet.” 

Malin Simonsson, socialt ansvarig samordnare, vid socialförvaltningen svarar. 
Socialförvaltningen registrerar inte i det nationella kvalitetsregistret Senior Alert just nu, 
detta upphörde i samband med pandemin och har sedan inte kommit i gång. Det har också 
hämtats information gällande kontinuitetsmätning från Kolada (Kolada är en öppen databas 
för kommuner och regioner) och där har inte Mönsterås kommun rapporterat in. 

Malin berättar att det pågår ett arbete på socialförvaltningen angående var, hur och vad för 
information som ska rapporteras in. Detta genomförs parallellt med en översyn av 
förvaltningens verksamhetssystem och informationshantering. 

PRO frågar hur äldreomsorgen i kommunen ser ut om 2 år. Malin Simonsson svarar att det 
finns stora utmaningar att rekrytera, både i antal och kompetens. Där kommer 
socialförvaltningen behöva lägga mycket tid framöver och samverka med andra. Håkan 
Spärlin (C), ordförande i socialnämnden, redogör för arbetet med kompetensförsörjning, den 
nya arbetstidslagstiftningen och hur verksamheten kan anpassas för att leva upp till kraven. 
Antalet äldre i Mönsterås kommun kommer fortsätta öka fram till år 2030 för att sedan plana 
ut något. 

Håkan Spärlin (C) redogör också för de insatser som görs för att få ner sjuktalen inom 
socialförvaltningen. Psykisk ohälsa är ett stort folkhälsoproblem som orsakar sjukfrånvaro 
även hos Mönsterås kommun. Socialförvaltningen arbetar bland annat med friskfaktorer och 
att tidigare fånga upp de anställda som har korttidsfrånvaro. 

SPF Seniorerna undrar om information på webbplatsen. Tidigare fanns det mer information 
om olika boenden, nu har till exempel bilderna tagits bort. Malin Simonsson svarar att 
bilderna inte har prioriterats. Detta beror på att det finns stora krav på tillgänglighet gällande 
informationen som publiceras, där det bland annat ska finnas beskrivande texter om bilderna 
för syntolkning. Malin tar med sig önskemålet om att ha utförligare information på 
webbplatsen. 

Frågan om biståndsbedömning av matdistribution tas upp. Malin Simonsson tar med sig 
frågeställningen. 

SPF Seniorerna meddelar att de vill att pensionärsrådets möten ska vara bättre utspridda 
över året. Datum för kommande år beslutas vid årets sista sammanträde.  
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§ 5  

Aktuellt från kommunen 
-- -- 

Beslut  
Pensionärsrådet lägger informationen till handlingarna. 

Sammanfattning   
Anders Johansson (C) informerar kort om följande punkter: 

 Mönsteråsgymnasiet och ansökan till Kalmarsunds gymnasieförbund. 
 Utredningen om Ekåsa som fortskrider. Det finns ingen ny information om ärendet. 

 

Robert Rapakko (S) nämner: 

 Bostadsförsörjningsprogram för Mönsterås kommun. Under året kan det bli aktuellt 
att inkomma med synpunkter från pensionärsföreningarna.  
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Detta dokument är elektroniskt signerat och juridiskt bindande.	

Ordförande: Anders Johansson Ledamot: Renée Solstad

Kommunsekreterare: Helena Wallner
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